
 
 
 

Jaarplan 2023 bestuur 
 
 
Bestuurlijke ontwikkelingen 
In 2022 heeft Groningen Atletiek een groot aantal bestuurswisselingen ondergaan. Een viertal 
bestuursleden trad af en uiteindelijk werden drie nieuwe leden benoemd waardoor er nu een 
bestuur is dat bestaat uit vijf leden. 
Ieder bestuurslid is de directe schakel met één of meerdere commissies waarbij de twee 
algemene bestuursleden de vier grote commissies (TCB, TCW, ECW en ECB) onder hun hoede 
hebben. 
 
Samenstelling bestuur: 
Alex Jager 
Lianne Wenker 
Harmen Gelling (penningmeester) 
Lucas Leliveld (secretaris) 
Mathijs de Vroome (voorzitter) 

 
De vacature van trainerscoördinator hebben we in 2022 kunnen invullen met twee kandidaten 
uit eigen gelederen (Matthijs Stuifzand en Bianca Oostman) die samen deze functie inkleden. 
 
Meerjarenbeleidsplan 
Een werkgroep heeft afgelopen tijd een meerjarenbeleidsplan voor onze vereniging opgesteld. 
De werkgroep is tot het uiteindelijke resultaat gekomen na uitvoerige gesprekken en enquêtes 
onder de eigen leden van de vereniging. Zo is ieder lid in de gelegenheid geweest zijn of haar 
wensen en ideeën kenbaar te maken. 
Het meerjarenbeleidsplan staat ter goedkeuring op de agenda van de ledenvergadering van 10 
januari 2023. Na goedkeuring van het plan door de ledenvergadering zal het bestuur een 
concrete invulling geven aan het plan. Belangrijke en urgente punten uit dit plan vormen het 
vrijwilligersbeleid en de accommodaties. Op beide punten gaan we hieronder specifiek in. Een 
uitwerking van de overige punten uit het meerjarenbeleidsplan volgt later. 
 
Vrijwilligersbeleid 
Het is duidelijk dat dit punt prioriteit behoeft. Ook in het meerjarenbeleidsplan heeft het een 
prominente plaats. Zonder voldoende vrijwilligers lopen we als vereniging vast en kunnen we 
niet meer bieden wat we willen. Actie is daarom vereist.  
In grote lijnen zijn onze ideeën als volgt: 
Wat betreft de organisatie van weg- en baanwedstrijden verwachten we van onze leden (en 
ouders, in geval van jeugdwedstrijden) minimaal eens per jaar een bijdrage. We gaan daarbij niet 
voor een harde verplichting, maar willen wel een cultuur en wijze van communicatie creëren 
waarbij het gewoon wordt die bijdrage te leveren. Te denken valt bijvoorbeeld aan een beleid 
waarbij de verschillende (loop)groepen binnen onze vereniging per wedstrijd een bepaald aantal 
vrijwilligers moeten aanleveren. Het is dan aan henzelf om te bepalen wie wat doet, zolang zich 
maar voldoende mensen melden. Op een vergelijkbare manier zouden we kunnen zorgen voor 
een goede bemensing van ouders bij jeugdwedstrijden.  
Wat betreft het werven van trainers en juryleden denken we aan een grote wervingsactie waarin 
we voor een ieder die mogelijk geïnteresseerd is een beeld schetsen van wat een dergelijke rol 
inhoudt, waarbij we ze warm maken om een bijdrage te leveren.  



 
 
Naast dit alles zal het belangrijk zijn en blijven om onze waardering te laten blijken voor het vele 
goede werk dat onze vrijwilligers doen.  
Als bestuur gaan we komend jaar aan de slag met de verdere uitwerking. 
 
Accommodaties 
Renovatie van de toplaag en het middenterrein van de atletiekbaan staat in principe gepland 
voor 2024. Hiervoor hebben we een plan ontwikkeld waarin een aantal wensen zijn 
meegenomen. We zijn in overleg met de gemeente Groningen over de haalbaarheid van het 
plan. 
 
Voor de accommodatie in Roden zijn we in gesprek met de gemeente Noordenveld. Onderhoud 
is hoe dan ook nodig, maar wellicht is het mogelijk een ruimere accommodatie met uitgebreidere 
mogelijkheden te realiseren. We zijn hierbij wel afhankelijk van de plannen van de gemeente. 
 
Inclusiviteit 
Als vereniging doen we mee met een pilot van sportclubs op Corpus den Hoorn die als doel heeft 
om mensen met een LHBTI+ achtergrond zich (meer)  thuis te laten voelen bij hun 
sportvereniging. Ook komend jaar zullen we uitdragen een club te willen zijn voor iedereen, 
onder andere door het hijsen van de regenboogvlag bij diverse gelegenheden. 
 
Jaarplannen commissies 
Voor de jaarplannen van de verschillende takken binnen onze vereniging verwijzen we naar de 
jaarplannen van de bijbehorende commissies. 
 
Financiën 
Financieel gezien staat onze vereniging er goed voor en hebben we de nodige reserves. We 
verwachten deze laatste te moeten inzetten voor de renovaties van de accommodaties in 
Groningen en Roden. 
Het ledental blijft de laatste tijd stabiel en zo ook de inkomsten uit contributies. De afgelopen 
jaren is ook Groningen Atletiek geconfronteerd met stijging van allerlei kosten, zonder dat 
daarbij onze inkomsten toenamen. Al enkele jaren hebben wij geen verhoging van de contributie 
toegepast en ook de inkomsten uit het (helpen) organiseren van wedstrijden blijven stabiel. 
Om de gestegen kosten op te vangen zullen we moeten kijken hoe we onze inkomsten kunnen 
verhogen. We denken daarbij aan het werven van sponsoren, maar ook aan een 
contributieverhoging. 
 
 


